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Zápis z jednání Rady MAS ORLICKO, z. s. 

konaného dne 14. 3. 2024 

 

Datum jednání:  14. 3. 2024 

Místo jednání: Zemědělská 1004, 564 01 Žamberk 

Čas jednání:  8:00 hodin 

 

Účastníci jednání  

Členové Rady: 

Ing. Václav Kubín (AgroKonzulta Žamberk, spol. s r.o.)  

Ing. Kateřina Slezáková (Region ORLICKO-TŘEBOVSKO) 

Luděk Skalický, DiS. (Dobrovolný svazek obcí Mikroregion Severo-Lanškrounsko) 

Ing. Jiří Pomikálek (Sdružení obcí Orlicko) 

Mgr. Luboš Bäuchel (Orlické sportovní sdružení okresu Ústí nad Orlicí, z. s.) 

Ing. Petr Mareš, PhD. 

Ing. Oldřich Žďárský (ŽIVA zemědělská obchodní, a.s.) 

 

Hosté: 

Ing. Dana Hubálková 

Petr Řehák, MBA 

Bc. Petra Bělohlávková 

Bc. Michaela Skalická 

Ing. Ivana Vanická 

Bc. Markéta Adamcová 
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Program jednání: 

1. Energetika 

2. 1. výzva MAS ORLICKO IROP 21 – Zvýšení bezpečnosti v dopravě I.  

3. 3. výzva MAS ORLICKO – IROP 21 – Dostupné a kvalitní zázemí pro vzdělávání a služby 

péče o děti II. 

4. 1. výzva MAS ORLICKO – OP TAK – Technologie pro MSP 

5. 2. výzva MAS ORLICKO – OP TAK – Technologie pro MSP 

6. Podpora Mobility 

7. Žádost o členství – JO hřebčín Karlen z. s. 

8. Revize interních postupů 

9. SP SZP – posun termínů 

10. Různé 
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Předseda Ing. Václav Kubín přivítal všechny přítomné členy Rady na jednání a prohlásil jednání 

za zahájené v 8:00 hodin. 

 

Ing. Václav Kubín konstatoval, že Rada MAS ORLICKO, z. s. se sešla v počtu 7 osob a je 

usnášeníschopná.  

 

Ing. Václav Kubín dále navrhl ověřovatelku zápisu a zapisovatelku zápisu. 

 

Ing. Václav Kubín navrhl změnu pořadí projednávaných bodů tak, aby lépe odpovídali tomu, kteří 

pracovníci referují, takto: bod 1., bod 2., bod 3., bod 8., bod 9., poté bod 4.  a následující v pořadí, 

jak jsou uvedeny.  

 

Ing. Václav Kubín navrhl ověřovatelkou zápisu Ing. Slezákovou. 

 

Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z. s. volí ověřovatelkou zápisu Ing. Slezákovou. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7 0 0 

 

Ing. Václav Kubín navrhl zapisovatelkou zápisu Bc. Markétu Adamcovou. 

 

Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z. s. volí zapisovatelkou zápisu Bc. Markétu Adamcovou. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7 0 0 
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Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z. s. schvaluje změnu programu jednání dle předloženého návrhu. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7 0 0 

 

 

1. Energetika  

Pan Řehák Radě MAS ORLICKO, z. s. referoval ohledně novinek v oblasti komunitní energetiky. 

Shrnul průběh a postřehy z informačního semináře KIP SMART „Chytrá řešení jako cesta obce 

z energetické krize“, konaného dne 27. 2. 2024 v Českých Libchavách v restauraci Chata Habřinka, 

kterého se účastnil. 

Úkol: Prioritně se zaměřit na komunikační kampaň a osvětu této problematiky, a to včetně 

prezentace informací na webových stránkách mas.orlicko.cz, e-mailingu a sdílením informací na 

sociálních sítích. První úprava webových stránek v sekci „Energetika“ proběhne v součinnosti s paní 

Adamcovou, která také seznámí s obsluhou v rozsahu vkládání příspěvků na stránce a předá 

přihlašovací údaje. Dále již p. Řehák bude zajišťovat editace příslušné sekce samostatně.  

 

Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z. s. bere na vědomí aktuální vývoj prací v oblasti energetického poradenství.  

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7 0 0 

 

2. 1. výzva MAS ORLICKO IROP 21 – Zvýšení bezpečnosti v dopravě I. 

Bc. Petra Bělohlávková informovala o stavu projektových záměrů po 2. uzávěrce, o průběhu 

administrativního ověření a hodnocení projektových záměrů. Dále seznámila členy Rady s přípravou 

3. uzávěrky 1. výzvy IROP. 
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Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z. s. bere na vědomí zprávu o realizaci výzvy, včetně zprávy o projektových 

záměrech. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7 0 0 

 

Před samotným hlasováním o projednání projektových záměrů se předseda dotázal přítomných, zda 

se někdo z přítomných nachází ve střetu zájmů. 

Střet zájmů nikdo neoznámil. 

 

 

 

Usnesení: 

Rada MAS schvaluje k podpoře z 1. výzvy MAS ORLICKO – IROP 21 – Zvýšení bezpečnosti 

v dopravě I. (uzávěrka 4. 12. 2023) následující PZ: 

 

a pověřuje projektového manažera vydáním Vyjádření MAS o souladu projektového záměru se 

schválenou strategií CLLD a informováním žadatelů o výběru PZ. 
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Příloha č. 1: Tabulka s přehledem prezence a hlasování členů Rady 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7 0 0 

 

3. 3. výzva MAS ORLICKO IROP 21 – Dostupné a kvalitní zázemí pro vzdělávání a 

služby péče o děti II. 

Bc. Petra Bělohlávková informovala o stavu projektových záměrů po 1. uzávěrce, o průběhu 

administrativního ověření a hodnocení projektových záměrů. Dále seznámila členy Rady s přípravou 

2. uzávěrky 3. výzvy IROP. 

 

 

 

Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z. s. bere na vědomí zprávu o realizaci výzvy, včetně zprávy o projektových 

záměrech. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7 0 0 

 

Před samotným hlasováním o projednání projektových záměrů se předseda dotázal přítomných, zda 

se někdo z přítomných nachází ve střetu zájmů. 

V 8:46 hod. se pan Skalický, DiS. a Ing. Slezáková vzdálili z jednání Rady, které dále pokračovalo 

v počtu 5 členů. 

 

Střet zájmů oznámili Ing. Václav Kubín a Ing. Jiří Pomikálek. 
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Usnesení: 

Rada MAS schvaluje k podpoře z 3. výzvy MAS ORLICKO – IROP 21 – Dostupné a kvalitní zázemí 

pro vzdělávání a služby péče o děti II. (uzávěrka 4. 12. 2023) následující PZ: 

 

a pověřuje projektového manažera vydáním Vyjádření MAS o souladu projektového záměru se 

schválenou strategií CLLD a informováním žadatelů o výběru PZ. 

 

Příloha č. 2: Tabulka s přehledem prezence a hlasování členů Rady 

 

 

 

 
V 8:55 hod. se na jednání vrátili pan Skalický, Dis. a Ing. Slezáková a Rada opět pokračovala ve 
složení 7 osob. 
  

 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

5/8 3 0 2 
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8. Revize interních postupů 

Bc. Petra Bělohlávková představila Radě Revizi interních postupů. Jednalo se především o doplnění 

kapitol k programovému rámci SP SZP o informace, které neobsahují příslušná pravidla řídícího 

orgánu. Konkrétně byly doplněny do odpovídajících kapitol postupy týkající se administraci, 

kontroly, hodnocení a výběru projektů na MAS.  

 

 

Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z. s. schvaluje ke 14. 3. 2024 aktualizaci Interních postupů MAS na verzi 5.0. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7 0 0 

 

9. SP SZP – posun termínů 

Bc. Petra Bělohlávková představila Radě aktuální vývoj situace v oblasti SP SZP. Vzhledem ke 

skutečnosti, že RO SZIF prozatím nezpřístupnil místním akčním skupinám formulář pro zadání Výzvy 

MAS ke schválení na SZIF, vyvstala nutnost posunutí termínů ve výzvě. Avizovaný termín 

zpřístupnění formuláře je v průběhu března, přesné datum však není známo.  

 

Usnesení: 

Rada MAS bere na vědomí, že z důvodu technických překážek na straně RO SZIF nebude možné 

1. výzvu SP SZP vyhlásit v plánovaných termínech.  

Rada MAS pověřuje projektovou manažerku rozhodnutím o posunu termínů ve výzvě v návaznosti 

na zpřístupnění všech technických prostředků na straně ŘO. Rada MAS pověřuje projektovou 

manažerku informovat Radu MAS o nově stanovených termínech. 

Rada MAS bere na vědomí, že v souvislosti s těmito změnami dojde v posunu oproti schválenému 

harmonogramu výzvy.  

Rada MAS schvaluje změnu textu výzvy. 
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Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7 0 0 

 

 

 

 

4. 1. výzva MAS ORLICKO – OP TAK – Technologie pro MSP 

Bc. Michaela Skalická informovala o stavu projektových záměrů 1. výzvy, především o průběhu 

administrativního ověření a hodnocení projektových záměrů. 

 

Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z. s. bere na vědomí zprávu o realizaci výzvy, včetně zprávy o projektových 

záměrech. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7 0 0 

Před samotným hlasováním o projednání projektových záměrů se předseda dotázal přítomných, zda 

se někdo z přítomných nachází ve střetu zájmů. 

Střet zájmů oznámil Ing. Václav Kubín. 
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Usnesení: 

Rada MAS schvaluje k podpoře z 1. výzva MAS ORLICKO ─ OP TAK 21 ─ Technologie pro MSP 

následující projektové záměry: 

 

a pověřuje projektového manažera vydáním Vyjádření MAS o souladu projektového záměru se 

schválenou strategií CLLD a informováním žadatelů o výběru projektových záměrů. 

Příloha č. 3: Tabulka s přehledem prezence a hlasování členů Rady 
 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 6 0 1 

 

5. 2. výzva MAS ORLICKO – OP TAK 21 – Technologie pro MSP 

Bc. Michaela Skalická informovala o stavu projektových záměrů 2. výzvy, především o průběhu 

administrativního ověření a hodnocení projektových záměrů. 
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Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z. s. bere na vědomí zprávu o realizaci výzvy, včetně zprávy o projektových 

záměrech. 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7  0 0 

 

Před samotným hlasováním o projednání projektových záměrů se předseda dotázal přítomných, zda 

se někdo z přítomných nachází ve střetu zájmů. 

Střet zájmů nikdo neoznámil. 

 

Usnesení: 

Rada MAS schvaluje k podpoře z 2. výzva MAS ORLICKO ─ OP TAK 21 ─ Technologie pro MSP 

následující projektové záměry: 

 

a pověřuje projektového manažera vydáním Vyjádření MAS o souladu projektového záměru se 

schválenou strategií CLLD a informováním žadatelů o výběru projektových záměrů. 

Příloha č. 4: Tabulka s přehledem prezence a hlasování členů Rady 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7 0 0 
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6. Podpora Mobility 

Ing. Vanická představila Radě MAS projekt „Podpora mobility škol Pardubického kraje – MAS 
ORLICKO z. s.“. 
 
Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z. s. bere na vědomí zprávu o předložení žádosti Pardubickému kraji na 

podporu mobility škol a schvaluje plánovaný způsob využití tohoto programu. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7 0 0 

 

7. Žádost o členství – JO hřebčín Karlen z. s. 

Ing. Vanická představila členům JO hřebčín Karlen, z. s., který se uchází o členství v MAS ORLICKO, 

z. s. 

 

Usnesení: 

Rada MAS ORLICKO, z. s. doporučuje Valné hromadě přijetí JO hřebčín Karlen z. s. za člena MAS. 

 

Přítomno PRO PROTI ZDRŽEL SE 

7/8 7 0 0 

 

10. Různé 

Ing. Václav Kubín seznámil členy Rady MAS ORLICKO, z. s. s termíny příštích jednání Rady dne 

23. 4. 2024 od 8:00 hod., dne 30. 5. 2024 od 8:00 hod., dne 20.  6. 2024 od 8:00 hod. Vše v zasedací 

místnosti MAS ORLICKO, z. s. 

Ing. Václav Kubín seznámil členy Rady MAS ORLICKO, z. s. s termínem Valné hromady 

MAS ORLICKO, z. s. dne 14. 5. 2024. 
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Bod programu byl uzavřen bez usnesení. 

 

Ing. Václav Kubín poděkoval všem přítomným za účast na jednání a rozloučil se v 10:00 hod. 

 

 

 

 

……………………………………………………………  ………………………………………………………………… 

AgroKonzulta Žamberk s.r.o.    Ověřovatel zápisu:  

při jednání zastupuje Ing. Václav Kubín Ing. Kateřina Slezáková (Region ORLICKO-

TŘEBOVSKO) 

 

 

Zapsala: Bc. Markéta Adamcová 
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